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Abstract (en)
[origin: CA2083578A1] DESCRIPTIVE In a heat exchanger, such as a steam generator equipping a nuclear power station, the U tubes (14) grouped
into a bundle forming parallel layers, are maintained in their intermediate, inwardly curved part (14c) by antivibration bars (36a, 36b', 36c') placed
between each pair of adjacent layers, said bars being interconnected outside the bundle by connecting or joining pins (38a, 38b, 38c). To prevent
the fly-off of the assembly formed by the antivibration bars and the connecting pins, at least part of the antivibration bars (36a, 36b', 36c') is placed in
slots formed in an elongated structure (40) fixed to the spacing plate (34a) closest to the inwardly curved part of the tubes. (Fig. 4) . B 11163 GP

Abstract (fr)
Dans un échangeur de chaleur tel qu'un générateur de vapeur équipant une centrale nucléaire, les tubes en U (14), regroupés en un faisceau
formant des nappes parallèles, sont maintenues dans leur partie intermédiaire incurvée (14c) par des barres antivibratoires (36a,36b', 36c') placées
entre chaque paire de nappes adjacentes, ces barres étant reliées entre elles à l'extérieur du faisceau par des épingles de liaison (38a,38b,38c).
Pour empêcher l'envol de l'ensemble formé par les barres antivibratoires et les épingles de liaison, on accroche au moins une partie des barres
antivibratoires (36a,36b',36c') dans des encoches formées dans une structure allongée (40) fixée à la plaque entretoise (34a) la plus proche de la
partie incurvée des tubes. <IMAGE>
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